

-SG/PRESS(90)74
-Paris, 29th November 1990

HIGH-LEVEL MEETING OF THE DEVELOPMENT ASSISTANCE COMMITTEE

Paris, 3rd-4th December 1990

- The annual High-Level meeting of the OECD's Development Assistance Committee (DAC) will start at 9.30 a.m. on Monday, 3rd December at the Chateau de la Muette in Paris with the participation of Ministers of development co-operation, heads of aid agencies and senior officials from DAC Member Governments (*) and major multilateral institutions (World Bank, International Monetary Fund and the United Nations Development Programme).
- The agenda for the meeting will focus on three main issues : current international economic challenges and their implications for official development assistance, the role of development co-operation in contributing to broad-based participatory development and the interlinked questions of environment, population and development.
- Mr. Joseph C. Wheeler, Chairman of the DAC, will hold a PRESS CONFERENCE at 4 p.m. on Tuesday 4th December, to which you are cordially invited. He will also answer questions on his annual report which is due for release on Thursday, 6th December at 00.01 hours Paris time.
- On presentation of their press cards journalists may use the 19 rue de Franqueville entrance.
- Cameramen will be allowed into Room 1 at the start of the meeting (9.30 a.m.) on 3rd December. Radio/TV studio facilities will be available.
- Contacts : Written press 45 24 81 18/80 88
- • Radio/TV• 45 24 80 97/80 98
- • Photos 45 24 81 63

-
- (*) The 19 Members of the Committee are: Australia, Austria, Belgium, Canada, Denmark, Finland, France, Germany, Ireland, Italy, Japan, the Netherlands, New Zealand, Norway, Sweden, Switzerland, the United Kingdom, the United States and the Commission of the European Communities.

-SG/PRESSE(90)74
-Paris, le 29 novembre 1990

REUNION A HAUT NIVEAU DU COMITE D'AIDE AU DEVELOPPEMENT

Paris, 3-4 décembre 1990

- La réunion annuelle à haut niveau du Comité d'aide au développement de l'OCDE (CAD) débutera à 9h30, le lundi 3 décembre 1990, au Château de la Muette à Paris. Des ministres de la coopération au développement, des responsables des agences d'aide et des hauts fonctionnaires des gouvernements Membres du CAD (*), ainsi que des grandes organisations multilatérales (Banque Mondiale, Fonds Monétaire International et Programme des Nations Unies pour le Développement) participeront à cette réunion.
- L'ordre du jour de la réunion sera consacré aux trois thèmes principaux suivants : les grands problèmes internationaux actuels et leurs conséquences pour l'aide publique au développement ; le rôle que peut jouer la coopération au développement pour favoriser une participation plus large des populations ; et les questions qui concernent à la fois l'environnement, la population et le développement.
- Vous êtes cordialement invités à une CONFERENCE DE PRESSE que M. Joseph C. Wheeler, Président du CAD, tiendra à 16 heures le mardi 4 décembre. Le Président répondra également aux questions sur son rapport annuel, publiable le jeudi 6 décembre, 00h01 heure de Paris.
- Sur présentation de leur carte de presse, les journalistes pourront entrer à l'OCDE par le 19 rue de Franqueville.
- Les équipes de télévision seront admises dans la salle 1 à l'ouverture de la réunion prévue pour 9h30 le 3 décembre. Des studios de radio/tv seront également à leur disposition.

- Contacts : presse écrite 45 24 81 18/80 88
- radio/tv 45 24 80 97/80 98
- ..photos.. 45 24 81 63

-
- (*)• Les 19 Membres du Comité sont : l'Allemagne, l'Australie, l'Autriche, la Belgique, le Canada, le Danemark, les Etats-Unis, la Finlande, la France, l'Irlande, l'Italie, le Japon, la Norvège, la Nouvelle-Zélande, les Pays-Bas, le Royaume-Uni, la Suède, la Suisse et la Commission des Communautés Européennes.

END-OF-TEXT